

## ACTA

<b>Expedient núm.:</b>	<b>Òrgan col·legiat:</b>
CLA/2021/1	El consell local agrari

### DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

<b>Tipus de convocatòria</b>	Ordinària
<b>Data</b>	2 / de febrer / 2022
<b>Durada</b>	Des de les 19:35 fins a les 20:30 hores
<b>Lloc</b>	Saló de Plens
<b>Presidida per</b>	Guillem Alsina Gilabert
<b>Secretari</b>	Laura Adell Soler

### ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Assistents	No Assistents
Guillem Alsina Gilabert (President)	M. Dolores Miralles Mir (PVI)
Paula Cerdà Escorihuela (Compromís)	Anna Fibla Pauner (TSV)
Manuel Herrera Bujeiro (Ciudadanos)	
Carla Miralles Castela (PP)	Lucia Querol Querol (Unió Llauradors)
Agustí Guimerà Ribera (PSOE)	Abel Rubio Redondo (Cooperativa)
Carles Queralt (TSV)	José Ramón López Masip (Cooperativa)
Rafael Baila (PVI)	Juan Domingo Polo Miralles (Caçadors)
Juan Luis Puig Safont (AVASA)	
Carlos Roig Reverter (Unió Llauradors)	
Vicent Queralt Sanz (Unió Llauradors)	
Luis Santos Redó (Fepac-Asaja)	
Francisco J. Folch Ayza (Cooperativa)	
Jose Ramón Extrem Sancho (Cooperativa)	
Juan Pedro Miralles Esteller (Cooperativa)	
Tinent Guàrdia Civil (TIP nº R79220P)	
Laura Adell Soler, secretària	

Assisteixen com a convidats per el Sr. President, D<sup>a</sup> Carmen Morellà Muñoz en concepte de Regidora d' Obres i Serveis i D. Vicent Ferrer Orero com a vigilant del camp.



Una vegada verificada per la Secretària la constitució vàlida de l'òrgan, la Presidenta obre la sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l'ordre del dia:

## A) PART RESOLUTIVA

### 1.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior

S'aprova Acta anterior Consell Local Agrari Ordinària amb data 16 de setembre de 2021, per unanimitat

## B) ACTIVITAT DE CONTROL

### Dació de compte de diversos assumptes.

### 2.- Composició dels membres del Consell

Després de presentar-se el Sr. Alsina com a nou president del Consell Local Agrari i com a regidor d'Agricultura, comenta als presents que, es deuria actualitzar el nomenament dels membres del Consell, degut a què l'última resolució obrant a l'Ajuntament està molt desfasada.

Els futurs membres deurien aportar una instància amb la documentació corresponent justificativa de la seua acreditació com a membre o representant del partit polític, organització professional, sindical, organització agrària...

### 3.- Instància Agroiteaf

Es dona compte de la instància amb registre d'entrada 2022-E-RE-953de data 31 de gener de 2022, en la que l'empresa Agroiteaf sol·licita un lloc per poder citar a la gent que necessite passar la revisió als equips que apliquen productes fitosanitaris.

S'informa que estaràn a la Bàscula Municipal de 08:15 h. fins 17:00 h. i que es faràn recordatoris a les xarxes socials per si alguna persona està interessada.

En cas que fóra necessari ampliar els dies, el president comenta que per part de l'ajuntament no hi hauria cap problema.

### 4.- Fira Agromoció 2022

El Sr. president inform que enguany, si la situació sanitària ho permet, hi ha intenció de celebrar la Fira d'Agromoció.

Es parlarà amb els concessionaris i es contactarà amb gent amb productes de proximitat.

En principi, es té prevista la seua celebració els dies 9 i 10 d'Abril de 2022.

El Sr. Alsina comenta que en la pròxima sessió s'informarà dels avanços en la gestió i organització de la Fira 2022, entre ells el d'intentar rebaixar el preu dels stands.

El Sr. Alsina informa que en els propers dies es celebrarà una reunió amb el director territorial.



d'Agricultura, Emergència Climàtica i Transició Ecològica Sr. Tomás Verdejo Rodriguez. Es convida a tots els presents a que, si tenen alguna proposta, inquietud, consulta o suggeriment que vulguen que se'ls transmeta des de l'Ajuntament ho facen saber. Majoritàriament es demana que s'oferisquen cursos per als agricultors tant nivell bàsic com qualificat. Així mateix es comenta la possibilitat de presentar una moció en suport a l'Agricultura Valenciana tal com es va fer a l'Ajuntament de Dénia.

El Sr. Guimerà suggereix que es podria fer alguna xarrada del «cotonet», al que el Sr. President comenta que ho comentaran amb el Sr. Director Territorial.

Intervé el tinent de la Guàrdia Civil de la Caserna de Vinaròs (TIP nº R79220P) per a, en primer lloc felicitar la labor que exerceix el sector agrari en el seu treball diari i en segon lloc sol·licitar la col·laboració ciutadana en el control del robatoris que es produeixen en el terme Municipal. Encara que comenta que, actualment ha disminuït el nombre de robatoris.

Informa, com en anteriors ocasions, de l'existència del Grup Roca, un equip específic de la Guàrdia Civil que es dedica a l'estudi de robatoris, furts i diverses incidències, comunicant a tots els assistents que està a la seua disposició per a ajudar-los en tot allò que necessiten. Tenen 2 números de telèfon disponibles als que es pot trucar en cas de ser necessari: el 606.322.615 i el 062.

Es comenta per part del assistents que en la última sessió es va acordar col·locar uns cartells o plaques identificades als pous amb el telèfons. El Sr. President pren nota.

Tal i com està reflectit al Reglament del Consell Local Agrari que es va aprovar l'any 2016, s'acorda celebrar sessió ordinària cada 3 mesos, i sessió extraordinària sempre que es considere necessari. Intervé la Sra. Miralles indicant que els pareix bé i que des de el seu partit demanen que es complisca el que s'acorda.

### C) PRECS I PREGUNTES

Es parla per part de diversos assistents de la necessitat de netejar les cunetes del camins. Per part del vigilant de camins, el Sr. Ferreres, s'informa que efectivament des de la Brigada que tenen maquinaria preparada i previstos el treballs.

El Sr. Carlos Roig comenta que es deurien mirar de retallar el pins i xiprers del Cami Alcanar , degut a que suposen un problema impeding una bona visibilitat. El Sr. Alsina pren nota.



El Sr. Juan Pedro Miralles recorda el problema existent amb els fangs de la depuradora i que es deuria fer una investigació respecte a les analítiques.  
Es va parlar de l'ús que es fa del compost que surt de la planta tractament i del seu ús al camp. La Sra. Miralles va dir «que aquest tema es va tractar al consell celebrat a finals de 2019 i se va acordar que l'Ajuntament ho investigués i preguntés com i que s'abocava als camps, vaig preguntar i des de l'ajuntament no s'havia fet.»  
Efectivament, es recorda als assistents que a l'any 2019 ja es va comentar que des de l'Ajuntament es miraria si el que es tira a la depuradora compleix amb la normativa.

## DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT

